## 

## 丛文佳

1994年出生于中国黑龙江,现任工作生活于厦门

### 教育

2020 毕业于东北师范大学油画系获硕士学位

### 参展情况

| 2020 | 百年梦圆 2020 中国百家金陵画展,南京,中国               |
|------|--|
| 2019 | 第三届宝龙艺术大奖"美丽家园",上海,中国                  |
| 2018 | 第四届吉林省油画双年展,长春,中国                      |
|      | 庆祝建国七十周年吉林省美术作品展,长春,中国                 |
|      | 纪念长春解放 70 周年改革开放 40 周年长春油画水彩画作品展,长春,中国 |
|      | 不忘初心 砥砺前行 第二届中青年小幅美术作品展,长春,中国          |
| 2017 | 放飞梦想长春首届中青年小幅美术作品展,长春,中国               |

### 获奖

| 2020 | 百年梦圆 2020 中国百家金陵画展收藏奖 |
|------|-----------------------|
| 2019 | 第三届宝龙艺术大奖"美丽家园"金奖     |
| 2017 | 放飞梦想长春首届中青年小幅美术作品展优秀奖 |

Contact: info@1000plateaus.org

<sup>\*</sup>该文件更新于 2021 年 6 月,如需更多信息请联系干高原艺术空间。

# THRIEMS 千高原

### **Cong Wenjia**

Born in 1994 in Heilongjiang, China. Now lives and works in Xiamen.

#### **Education**

2020 Graduated from the Northeast Normal University of Fine Art with Master Degree

### **Group Exhibitions**

| 2020 | A Hundred Years of Dream Realizing 2020 China Hundred Jinling Painting Exhibition, Nanjing,         |
|------|---|
|      | China   |
| 2019 | 'Beautiful Home' 3rd Bonhams Art Award, Shanghai, China   |
| 2018 | The 4th Jilin Oil Painting Biennale, Changchun, China   |
|      | Art Exhibition of Jilin Province in Celebration of the 70th Anniversary of the People's Republic of |
|      | China, Changchun, China   |
|      | To Commemorate the 70th Anniversary of the Liberation of Changchun, the 40th Anniversary of         |
|      | the Reform and Opening up, Changchun, China   |
|      | Keep the Beginning in Mind and Strive for the Second Young and Middle-aged Small Artwork            |
|      | Exhibition, Changchun, China  |
| 2017 | 'Flying Dreams' — Changchun First Young and Middle-aged Small Artwork Exhibition,                   |
|      | Changchun, China  |

#### **Awards**

| 2020 | Spring Returns to the Earth, A Hundred Years of Dream Realizing 2020 China Hundred Jinling |
|------|--|
|      | Painting Exhibition, Collection Award  |
| 2019 | Gold Prize of "Beautiful Home", 3rd Bonhams Art Award, Shanghai, China                     |
| 2017 | Flying Dreams Award of Excellence, Changchun First Young and Middle-aged Small Artwork     |
|      | Exhibition, Changchun, China   |

Contact: info@1000plateaus.org

<sup>\*</sup>This document was updated June 2021. For more information, please contact gallery.